
                       

Białystok, dnia 08 lipca  2024 r. 

  Marszałek  

Województwa Podlaskiego 

                                                                                  

 

            Pan                                                                             

            Artur  Kosicki 

             Radny Województwa Podlaskiego 

             za pośrednictwem 

             Pana  

            Cezarego Cieślukowskiego 

             Przewodniczącego 

                                                                                 Sejmiku Województwa Podlaskiego 

 

 

Szanowny Panie Radny 

 

W odpowiedzi na Pana interpelację złożoną w dniu 25 czerwca 2024 r., informuję, iż  

Spółka Podlaska Komunikacja Samochodowa NOVA Spółka Akcyjna nie złożyła wniosku  

o dofinansowanie zakupu autobusów w ramach KPO. W załączeniu przesyłam szczegółowe 

wyjaśnienia spółki. 

 

 

 

 

       Z poważaniem 

 

 

 

 

 

 

Załącznik: 

- skan pisma PKS NOVA S.A. 
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